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Den nye ledelsen i NTL er klar 
for innsats.

NTL-MAGASINET (tekst)

Valget av ledelsen i NTL ble gjennomført 
ved akklamasjon. Gjenvalgt forbundsleder 
Kjersti Barsok er takknemlig for tilliten.

– Jeg takker så mye for fornyet tillit 
og gleder meg til å lede dette laget i åra 
framover, sier hun.

Klar for utfordringen
Hun er klar til å gyve løs på den lange 
rekken med oppgaver.

– Det er nok av utfordringer å ta tak i for 
å styrke medlemmenes lønns- og arbeids-
vilkår, sikre solidariske klimaløsninger og 
bygge vårt fellesskap enda sterkere for 

framtida. Nå ser jeg fram til at vi i fellesskap 
skal lande de viktige debattene vi står i på 
landsmøtet og møte resten av laget som 
skal velges på fredag, sier Barsok.

Hun ser muligheter for å oppnå ting  
i årene framover:

– Det er ekstra godt å vite at vi nå har 
et mye bedre politisk handlingsrom å ta 
med disse vedtakene ut i og det blir 
ingen hvileskjær: vi skal jobbe på for å få 
gjennomslag for forbundets politikk.

Nye navn
Resten av ledelsen, er også glade og 
klare.

– Jo, det føles godt å få fornyet tillit  
fra de fine folkene her på landsmøtet, 
som representerer våre medlemmer  
i alle deler av landet. Når jeg prater om 

dette, så blir jeg rørt, smiler 1. nestleder 
Ellen Dalen.

En av de to nye i ledelsen er Pål 
Kjærstad:

– Jeg er takknemlig og stolt over å få 
tilliten. Det føles meningsfullt å være 
tillitsvalgt og jeg innrømmer at jeg lenge 
har hatt lyst til å sitte i NTLs ledelse.  
I dag er denne drømmen oppfylt, sier han.

Inn kommer også Elisabeth Steen 
som hovedkasserer.

– Jeg er stolt og ydmyk over å få tillit 
fra Landsmøtet til å være en del av  
forbundsledelsen de neste fire årene.  
Vi har store oppgaver framfor oss.  
Vi skal bygge et enda større og sterkere 
NTL, sier Steen.

NY LEDELSE: Kjersti Barsok (f.v.), Ellen Dalen, Pål Kjærstad og Elisabeth Steen. (Foto: Arash Nejad/nyebilder.no)

Den nye ledelsen ble klappet inn



ALLE VIRKEMIDLER: Mange stiller i t-skjorter med teksten «Stat og Kunnskap» i navnedebatten. (Foto: Arash Nejad/nyebilder.no)

Engasjementet er stort og taler- 
listen lang i navnedebatten 
til NTL. Mange stiller i egne 
t-skjorter for å støtte det ene 
forslaget.
NINA HANSSEN (tekst)

Debatten om nytt navn på forbundet, 
skapte liv og røre i salen på NTLs lands-
møte. Flere av representantene stilte på 
talerstolen med logoen «Stat og 
Kunnskap» på brystet, mens andre  
argumenterte sterkt for Styrke, Fokus 
eller å la være å skifte navn.

Martin Kvalvik fra NTL Ung startet ballet 
med å si at det haster med å endre navn 
for å kunne rekruttere flere ungdommer.

– Vi må velge et navn som gjør oss 

stolt og som inkluderer alle på en 
arbeidsplass.

Med t-skjorta «Stat og Kunnskap» 
anbefalte han alle å stemme for 
ungdommenes forslag da han mente at 
NTL er vanskelig å forklare og taper  
i konkurransen mot andre.

En av de som har tvilt seg fram til 
navnebytte og støtter Kvalviks forslag er 
Marit Martinsen Dahle og resten fra  
Universitetet i Tromsø som mener det er 
et godt og tydelige navn alle kan kjenne 
seg igjen i.

Det synes også Torgeir Homme og 
Lillian Skrede fra NTL NAV.

– Se for dere at «forbundsleder i Stat 
og Kunnskap» blir intervjuet i pressen. 
Det klinger bra. Jeg mener det er tre 
gode grunner til at vi må bytte navn.  

Med hensyn til rekruttering, fornyelse og 
synlighet, sa Skrede.

Også Anne Grete Henriksen i NTL Veg 
sa at hun støttet ungdommen helhjertet 
og vil stemme for «Stat og Kunnskap».  

Styrke og Fokus
Andre som argumenterte for dette navnet 
var Henny-Kristin A Navasete og 
Aleksander Høiland. Og ikke minst snakket 
Snorre Rein seg varm om navnet på 
T-skjorta.

Det gjorde også Hedvig Bøhmer fra 
NTL-studentene. Bøhmer oppfordret 
forsamlingen for å støtte «Stat og 
Kunnskap».

Blant andre navn som er oppe,  
er Styrke, som Eddie Ingebrigtsen fra 
NTL NRK argumenterte for, og Fokus.

Heftig 
navnedebatt 
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Tove Bye i NTL NAV mener at vi bør 
beholde navnet NTL .

– Tenk deg bare om noen hvisker 
ordet «NTL» i øret på deg. For meg blir 
jeg varm i hjerterota og glad hver gang 
jeg hører ordet. NTL står for gode 
verdier. La oss beholde det, sa hun.

Navnebytte er en filleting
Men en som verken lot seg imponere av 
navn eller NTLs navnebyttedebatt er 
Jeanett Bjørndahl fra NTL Forsvar.

– Jeg synes det er trist at vi på vårt 
75-års jubileum for NTL er opptatt av en 
filleting som å bytte navn på forbundet. 
Har vi ikke andre ting å bruke de 5.5 
millioner kronene på kanskje? Hva med 
klimatiltak?

– Jeg er sint fordi vi diskuterer dette 
nå. Hvor er sikkerhet og beredskap i 
disse navneforslagene som har kommet 
inn? Nå har vi gått for langt, sa hun.

(Alle foto: Arash Nejad/nyebilder.no)

Claudia Lygre (bildet) er sterkt 
i mot at pensjonistene skal 
betale for innboforsikringen.

NINA HANSSEN (tekst)

NTL har i dag en ordning der yrkesaktive 
medlemmene betaler en slump for at 
innboforsikringen til pensjonistene skal 
være gratis fram til de fyller 75 år. Da tar 
LO over kostnaden.

Landsmøtet skal ta stilling til et 
forslag om å innføre betaling for de som 
blir pensjonister etter 1. januar 2024.

En av de som så rødt da hun fikk 
presentert dette forslaget er Claudia 
Lygre, nestleder i NTL Studentsamskip-
nadene. Hun mener NTL kaster  
pensjonistene under bussen når de nå 
foreslår å fjerne gratis innboforsikring til 
pensjonister. Nå håper hun landsmøte 
tar til fornuft og stemmer imot.  

– Dette er en strålende ordning som 
noen nok en gang ønsker å fjerne.  
Det advarer jeg sterkt imot, sier hun. 

Lygre sier at de i studentsamskipna-
dene er mange kvinner som er 
lavtlønnede og mange av de jobber 
deltid.

– Jeg er bekymret for hva som vil  
skje med disse kvinnene når de går av 
med pensjon, sa hun.

Vil bruke pengene på andre ting
Forbundet brukte i 2021 rundt 5 millioner 
på dette og nå mener landsstyret at 
disse pengene kan brukes på andre ting. 
Forslaget om avvikling var også oppe på 
forrige landsmøte. Hver måned går rundt 
12 kroner av kontingenten til de 
yrkesaktive medlemmene til denne 
ordningen, men nå foreslår altså 
landsstyret at pensjonistene må betale 
for innboforsikringen selv.  

– Jeg synes det er et fornuftig forslag 
og støtter det fullt ut, sier forbundsleder 
Kjersti Barsok.

– Ja det er veldig bra, så kan de bruke 
pengene på å nå flere grupper, repliserer 
Martin Kvalvik i NTL Ung.

Uverdig
– Uverdig og uheldig, sier mangeårig 
tillitsvalgt og nå pensjonist Per Morten 
Bergland fra Forsvarsstaben.

Bergland har vært NTL-medlem og  
tillitsvalgte på ulike nivå i rundt 35 år.  
1. september i år gikk han av og ble 
pensjonist. Men han er stolt og glad for  
å være en del av fellesskapet i NTL og 
delegat på landsmøte.

– Nå argumenterer de for et navnebytte 
som koster 5 millioner som de ikke stiller 
seg kritisk til. Men når det gjelder å støtte 
pensjonister som har viet et langt liv i fag-
foreningen er de negative, sier han.

Mot forsikrings-betaling

Foto: Eirik Dahl Viggen

LOGOEN KLAR: Jan Rune Yanni Vikan 
har lansert navnet «Fokus», og kunne 
lokke med én million kroner spart på 
utforming av ny logo.  
(Foto: Arash Nejad/nyebilder.no)
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SAMLING: Kommunal- og 
distriktsminister Sigbjørn 
Gjelsvik (Sp) vil tilbake til like 
hovedtariffavtaler i staten. 
(Foto: Eirik Dahl Viggen)

Statsråd Sigbjørn Gjelsvik vil 
tilbake til like tariffavtaler i 
staten. – Men det krever at alle 
tenker nytt, sier han.

ANDERS HAUGE-ELTVIK (tekst)

«Arbeidsgvierstatsråden» for alle 
statsansatte, kommunal- og distrikts- 
minister Sigbjørn Gjelsvik (Sp), møtte 
NTL-landsmøtet onsdag, for å snakke 
om blant annet tariffpolitikk og tillits- 
reform.

Han møtte en sal full av tilligsvalgte 
som dagen før vedtok en skarp uttalelse 
mot statens tariffpolitikk, og som etter 
tariffoppgjøret i vår var meget 
misfornøyd med håndteringen av at Unio 
skiftet tariffavtale og at de uroganiserte 
ble delt på de forskjellige tariffavtalene.

Har sett misnøyen
Han hadde fått med seg at mange var 
misfornøyde med løsningen.

– Det var ikke mulig å finne en løsning 
som alle kunne stille seg bak. Derfor 
foreslo vi en midlertidig løsning inntil vi 
blir enige om noe annet. Selv om ikke 
alle var enige om den løsningen, var det 
denne det var mest oppslutning om,  
sier Gjelsvik.

Han la til at virksomhetene har 
ansvaret for å sikre de uroganisertes 
lønnsutvikling. Og at han vil følge nøye 
med på hvordan ordninga slår ut, og 
jobbe for en felles enighet om en ny.

Vil ha tariffsamling
Siden 2016 har det vært ulike tariffavta-
ler for statsansatte. Det er en situasjon 
NTL har vært lite fornøyd med. 
Statsråden vil også bort fra dette.

– Det er uheldig at vi har ulikelydende 
hovedtariffavtaler. Jeg vil følge opp 
Stortingets vedtak om å jobbe for å 
komme tilbake til fire like hvoedtariff- 
avtaler i staten, sier han.

Gjelsvik understreker at det må være 
basert på at alle parter er enige.

– Mange interesser kan forenes, og 
om vi skal komme til en enighet må alle 
tenke nytt. Det er et arbeid fremover de 
vi alle må gjøre en innsats for å komme  
i mål, sier han.

Gjelsvik peker på de nye stigene for 
ansiennitetsopprykk, som ble endret i år, 
er et steg på denne veien.

– Nå har vi et tilnærma likt system for 
ansiennitetsopprykk. Jeg er overbevist 
om at det vil forenkle arbeidet med å 
komme tilbake til like avtaler, sier han.

– Uheldig med ulike tariffavtaler
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